

CUSTOMER UNDERTAKEN

- If the customer has any personal or vehicle financing with Masraf Al Rayan, Customer may request for early settlement of all or part of the outstanding balance of such finance.
- Masraf Al Rayan may accept or reject such early settlement request.
- Should Masraf AlRayan accepts such early settlement request it shall have the right (but not without obligation) to waive up to 100% of the unearned profit margin.
- Where Maraf Al Rayan accepts early settlement and waives any or all the profit margin, the Customer undertakes warrant receipt of his/her salary with Masraf Al Rayan account for a period of six months from the date of early settlement and shall not encumber the account with any encumbrance or close the account or apply for transferring the account to any other bank.
- Should the Customer request any clearance certificate or any acknowledgement for transfer of salary to any other bank, Masraf Al Rayan shall not be obligated to accept such request until:
 - The Customer shall have paid all amounts of profit margin which was waived.
 - Upon expiry of six months period mentioned above.

تعهد العميل

- إذا كان للعميل أي تمويل شخصي أو تمويل سيارة قائم لدى مصرف الريان يجوز له التقدم بطلب للسداد المبكر لكل أو جزء من التمويل القائم.
- لمصرف الريان الحق في قبول أو رفض طلب السداد المبكر.
- إذا وافق مصرف الريان على السداد المبكر يجوز له (دون إلزام) تخفيض الأرباح بالقدر الذي يراه مناسباً بنسبة تصل إلى ١٠٠٪ من الأرباح غير المستحقة.
- يلتزم العميل في حال قبول مصرف الريان للسداد المبكر و تخفيض الأرباح وفقاً للنص أعلاه بضمان تحويل راتبه لدى مصرف الريان لمدة لا تقل عن ستة أشهر من تاريخ السداد المبكر دون قيد على الحساب أو إغلاقه أو طلب تحويل الحساب إلي أي بنك آخر .
- إذا تقدم العميل بأي طلب للحصول على شهادة مديونية أو لتحويل راتبه إلي أي بنك آخر، لا يلزم مصرف الريان بالموافقة على طلب العميل إلا بعد:
 - سداد مبلغ التخفيض الممنوح للعميل بالكامل.
 - مضي مدة الستة أشهر المشار إليها أعلاه.

Name: الاسم:

Account No. — — رقم الحساب

Signature: التوقيع: Date: التاريخ: